
  
  

Verslag en afspraken van de vergadering 14 november 2023. 
 

Aanwezig : Jelle Nutma, voorzitter; Jappie Borger, verslag; Auke van der Kooi;  Alexander 

Hendriks; Martin Schaper ; Johan Kootstra; Rienk Bouma ; Karla van Leersum ; Hilbrand de 

Jong;  

Afwezig; Corrie Kool;  

   Simone Boes, Cor de Val en Anita Scheeringa, beleidsmedewerkers gemeente 

 

 

 

1. Onze nieuwe voorzitter Jelle Nutma opent de vergadering en heet iedereen hartelijk 

welkom. 

 

2. De agenda wordt enigszins aangepast. I.v.m. de afwezigheid van Anita Scheeringa 

komt punt 7 op de agenda te vervallen. 

 

 

3. -Simone Boes zal niet terugkeren als beleidsmedewerkster. Zij is ziek maar heeft ook 

een andere baan. Wie haar gaat vervangen is nu nog niet bekend. 

-Jelle zal in contact treden met Nelleke Flink(teamleider) voor een nadere 

kennismaking en informeel overleg. Hierbij zal ook de jaarplanning aan de orde 

komen. 

-Voor de evaluatie met Hilbrand de Jong zal door de sollicitatie commissie in overleg 

met Hilbrand een afspraak gemaakt worden.  

-Jelle Nutma neemt ook plaats in de sol. commissie. 

-Voor de sociale kaart, zal Jelle informatie aanleveren. Hierdoor worden wij als 

Adviesraad ook zichtbaarder. 

Het advies van de kansregeling  is naar het college gestuurd. We zullen hierop nog 

wel terugkomen.  

 

 

4. Verslag bijeenkomst 10 oktober 2023. De Notulen worden onveranderd vastgesteld. 

 

 

5. Informatie over de voedselbank door Klaas. Antuma medewerker van de voedselbank. 

Klaas geeft een zeer verhelderend informatief verhaal over hoe de voedselbank 

Achtkarspelen werkt.  



Ook vertelt hij hoe de screening in zijn werk gaat. Tevens komt de geschiedenis van 

de voedselbank aan de orde. Hij schetst ook een duidelijk beeld van de organisatie 

van de voedselbank. Als Adviesraad hebben we al afgesproken dat we de contacten 

goed willen onderhouden. Concreet betekent dit dat we een medewerker van de 

voedselbank structureel uitnodigen, 1 keer per jaar tijdens een van onze 

bijeenkomsten. (zie ook verslag 12 okt) 

 

 

6. -Armoedetafel. Karla geeft een verslag van de bijeenkomst over de 
voorzieningenwijzer. Deze is vanaf 1 november van start gegaan voor de Gemeente 
Achtkarspelen. 
-In de folder “Dat geldt niet voor mij” die wij van Karla ontvangen, staat ook de 
nodige informatie. 
-Hulp kan in eerste instantie via de chat, dit met de medewerkers die achter de site 
van: “Datgeldtnietvoormij.nl” zitten of via een medewerker van Humanitas. 
-Wij zouden ook willen zien of er meerdere instanties zijn die eventueel hulp kunnen 
bieden hiermee. Daarom gaan we kijken of we in april eventueel een ongevraagd 
advies hierover kunnen opstellen. 

Vragen daarbij zijn dan o.a. promotie van “datgeldtnietvoormij” om de 
doelgroep beter te bereiken. 
Welke instantie binnen de gemeente nog meer kunnen ondersteunen bij het 
invullen van gegevens. 

 
 

7. Is komen te vervallen 

 
 

8. Communicatie. 
Aan de hand van de opzet welke Jelle heeft gemaakt gaan we hierover met z’n allen 
in gesprek. 
-Effectiever gebruik sociale media. 
-De offerte van de eventuele nieuwe website is binnen. Deze bedraagt €2750. 
Voor het onderhoud vraagt Hielke Jan € 2500 op jaarbasis. Dit bedrag kan vinden wij 
naar beneden aangezien wij zelf veel meer beheer over de website krijgen. We 
plaatsen zelf de stukken in het vervolg zodat dit sneller en effectiever gaat. 
-Johan is met Facebook al het een en ander aan het uitproberen. 
Samen met Martin gaat Johan hier verder mee bezig. Johan stelt hiervoor een notitie 
op voor de volgende bijeenkomst van de adviesraad. 
-Een uitnodigende Flyer kan ons bij het zichtbaarder maken van onze Adviesraad ook 
zeker helpen . Dit geldt ook voor de info op de voorzieningenwijzer. 
-Hilbrand zal in dit kader zich met de zakelijke/financiële kant gaan bezighouden 

 

9. Rondvraag 
 
Auke vraagt hoe het met de Witgoed wissel regeling zit. Aangezien Anita Scheeringa 
afwezig is kunnen we hierop nog geen antwoord geven. We spelen deze vraag door 
naar Anita. 



 

 

Afspraken :  

 

-Overleg met de voedselbank 1 keer per jaar op jaarplanning. 

Periode oktober/november. 

 

-Evaluatie kinderopvangtoeslag voor december op agenda. Corrie overlegt    

hierover met Anita Scheeringa. 

 

-Corrie vraagt Anita naar stand van zaken m.b.t. “de witgoed regeling” 

 

-Voorzieningenwijzer in april op de agenda van de Adviesraad voor eventueel 

ongevraagd advies 

 

-Notitie Johan m.b.t. punt communicatie voor de bijeenkomst van 12 dec. 

 
 
 
 

De volgende bijeenkomst van de Adviesraad is dinsdag 12 december 2023 


